
THE DRIVERS AND VEHICLES ACT
(C.C.S.M. c. D104)

Regulation to amend the *Driver Licensing Regulation, amendment*

Regulation 133/2009
Registered August 25, 2009

Manitoba Regulation 76/2009 amended

1 The *Driver Licensing Regulation, amendment, Manitoba Regulation 76/2009, is amended by this regulation.*

2 Section 11 is amended in the proposed clause 15.13(a) by striking out "October 31, 2009" and substituting "February 28, 2010".

3 Section 16 is amended by striking out "the same day that sections 4 to 14 of *The Drivers and Vehicles Amendment, Highway Traffic Amendment and Manitoba Public Insurance Corporation Amendment Act, S.M. 2008, c. 36, comes into force*" and substituting "January 1, 2010".

LOI SUR LES CONDUCTEURS ET LES VÉHICULES
(c. D104 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le *Règlement modifiant le Règlement sur les permis de conduire*

Règlement 133/2009
Date d'enregistrement : le 25 août 2009

Modification du R.M. 76/2009

1 Le présent règlement modifie le *Règlement modifiant le Règlement sur les permis de conduire, R.M. 76/2009.*

2 L'alinéa 15.13a), figurant à l'article 11, est modifié par substitution, à « 31 octobre 2009 », de « 28 février 2010 ».

3 L'article 16 est modifié par substitution, à « en même temps que les articles 4 à 14 de la *Loi modifiant la Loi sur les conducteurs et les véhicules, le Code de la route et la Loi sur la Société d'assurance publique du Manitoba, c. 36 des L.M. 2008, », de « le 1^{er} janvier 2010 ».*